
Forslag 1 

Vi besluttede sidste år, at der kunne afholdes loppemarked en dag i 

foreningen. Det skulle være muligt at afholde det på festpladsen og fra 

egne haver.  

Der skulle findes en dato, hvor det skulle afholdes hvert år, og bestyrelsen 

skulle inddrages ift. datoen for afholdelsen. 

Bestyrelsen foreslår at der hvert år på generalforsamlingen vælges 1-2 

personer der vil forestå planlægningen og koordineringen.  

 

Forslag 2 

Bestyrelsen foreslår at der må udtages et beløb til renovering af festhuset, 

fra vores opsparede båndlagte midler. Bestyrelsen forventer at 

renoveringen vil koste ca. 50.000 

 

  

Forslag 3 

Bestyrelsen foreslår at havelejen stiger med kr. 200,- pr. år. Dette skyldes 

stigende priser på el, tømning af fælles tank, renovation og fælles 

forsikringer. 

Da 1. del af havelejen er betalt pr. 1.4.2022, ønsker bestyrelsen at opkræve 

de 200,- for 2022 på girokort pr. 1.10.2022. 

Derefter pålægges de 200,- fordelt med 100,- kr pr opkrævning hhv. d. 

1.4.2023 og d. 1.10.2023 og så fremdeles. 


